
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
18. 11. 2019 

Fakulta elektrotechnická, Dejvice 

Zápis provedl: Jiří Hanuš 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:20  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty, děkuje klubu +/-FEL a seznamuje 
je s ním navrženým programem, který byl zaslán do konference parlamentu.  
 
1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 1 min.) 
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.) 
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
6. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
8. Přeschválení rozpočtu Centrály na rok 2019 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 10 min.) 
9. Změna stanov Engineers Prague (vede: A. Příhoda typ: informace, čas: 3 min.) 
10. Schválení člena Kontrolní komise (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 15 min.) 
11. Schválení ekonomické činnosti klubu Čajovna, ochutnávka saké (vede: zástupce Klubu 
Čajovna, typ: hlasování, čas: 10 min.)  
12. Schválení rozšíření Centrály o Ivanu Dvořákovou (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 
10 min.) 
13. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
14. TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 
 
D. Krisztof odchází 
 
 
Usnesení 2019-11-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 18. listopadu 2019 18:47.“ 
OHP: 11; 15:15:0 → Usnesení přijato 
 
D. Krisztof přichází 

2 Představení delegátů 
Honza (BEST): Ahoj, jsem Honza, chodim na FSv, v BESTu jsem tajemník. 

M. Pilný (FIT++): Ahoj, jsem Martin a jsem pokladník z FIT++. 

V. Khan (KH): Jsem zástupce ubytovaných, chci se dozvědět něco nového. 

Honza (Buben): Jsem Honza a studuju FS. 

D. Krisztof (Čajovna): Ahoj, jsem Dominik z Čajovny. 

J. Kosina (eFDrive): Jsem z představenstva, jsem tu jako delegát. 
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Š. Jílek (IAESTE) se představil. 

L. Novotný (Pod-O-Lee): Jsem nový předseda. Jdu si poslechnout, co máme za průšvihy a 
resty. 

3 Informace z klubů 
BEST: Budeme dělat EMEC – někdo nám strhnul plakát. Budou jarní kurzy. Byl prezident              
meeting ve Španělsku. Plánujeme spolupráci s ISC. 
BION: Připravujeme setkání s vedením fakultní, bude DoD, taneční večer na fakultě v rytmu              
20.-30. let. Budou tam dva tanečníci ze Stardance. 
SIN: Proběhly doplňovací volby, konečně máme nejednorázové kelímky. Měli jsme          
výjezdko v Krkonoších, nabrali nové členy, proběhl FIFA turnaj, všechny Čechy porazili            
Španělé a Portugalci. Ve středu budou na Sincoolce Strongman games a deskovky. 
FIT++: Bude Dod na FITu, Milan na tom pracuje. Ve středu budeme mít představenstvo,              
kde budeme domlouvat akce, FITrip, FIT vánoce, FIT Párty a teambuilding, a budeme řešit              
volby. Hledáme volební komisi a tak. 
J. Rubáš: Četl jsi zápis z minula? Něco se tu řešilo a postup je jasný. 
Martin: Jestli je jasný, tak je jasný. 
HK: Představenstvo a chystají se na Vánoční večírek. 
BUK: Připravujeme se na výjezdko, řešíme žloutenku a máme zrušené akce do půlky             
prosince. 
STOH: Proběhly volby do představenstva a první schůzka představenstva – já jsem            
předseda. Budeme mít deskovky na Noci na Jaderce. 
Čajovna: Máme nový systém registrací, dá se předregistrovat přes internet. 
KK: Ondra z KK se představuje - mají nové představenstvo. KK obnovuje svou činnost,              
začíná vyvíjet nové aktivity, nová stránka, zatím další věci připravují. 
eFD: Proběhly volby představenstva, měli jsme Noc na fakultě. Díky Radkovi tam byla 
osvětová přednáška o AS, tento pátek bude DOD, který organizuji, a bude Vánoční mejdlo. 

AVC ČVUT: Opět se toho stalo hodně, natáčeli zápas Engineers Prague, studentský film 
Spolubydlící, další zápas, devfest 2019, týden videa techniky na Akademii věd, v sobotu se 
členové účastnili přenosu protestu na Letné a včera byli na Václaváku. Celý měsíc se daří 
držet pravidelné schůzky pro nováčky. 

IAESTE: Máme 11 nováčků, měli jsme akce pro nováčky - seznámili jsme se, stážový měsíc, 
kde se lidé dozvědí o stážích. Domlouváme stáže na příští rok a připravujeme další veletrh. 

+/-FEL: Míša nás tu vítá na FELu, je tu i voda, ale káva ne :D Míša je teď předsedkyně. Mají 
nové představenstvo, rozvíjí nové věci, rozvíjí HELP – pomoc pro prváky – spolupracují s 
fakultou, Witches, měli grilovačku, pomáhali na DOD, chystají vánoce na FELu – tam bude 
svařák, pájení ozdob, řeší promítání filmu – práva a tak. 
S. Jeřábek: Navrhuje napsat Zitě Adamové. 
J. Rubáš: Hollywoodský film asi nepůjde, ale na studentské zná nějaký odkaz. 

MAS: Podařilo se zprovoznit posilovnu, měli jsme Halloweenskou párty s velkou účastí, 
chceme vás pozvat na párty 28. 11.  
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Engineers: Organizují zápasy, aby AVC mělo co natáčet. Proběhla Bitva o Prahu,            
fanouškům dělají radost, Hokejová bitva, ve středu plánují zápas s Masarykovou           
univerzitou. Týdeník sport o nich bude něco točit. Organizují 17. 12. proti finské univerzitě              
charitativní zápas. 22. 12. mají Vánoční večírek a jsme zvaní. 
POD: Proběhly volby, zítra mají představestvo, mění se PR a vše se obměňuje, bude              
Podolský Benchpress. 
SH: Halloween po roční přestávce byl, nebyl problém na parlamentu. Dále proběhla            
grilovačka pro nováčky, teambuilding pro aktivní – lasergame, probíhají volby. Každý projekt            
měl DOD, 2 SUTy – záznamy jsou už na YT, zvládli jsme přeschválit rozpočet a schválit                
odpustky. Zajímavost – měli jsme kontrolu od KoKo, řešíme nový centrální prvek, kontejner             
do GC jako skladovací prostor, probíhají blokovky. I na SH se volí, na 9 pozic je 15 nebo 16                   
kandidátů. Připravujeme Vánoce, výjezdko a SHtromek. 
 
 

4 Info z Akademického Senátu 
Za Akademický senát vystupuje Šebák. 

Měli zasedání 30. 10. , ale ještě předtím per-rollam hlasovali o koupi Fragnerovy galerie, 
souhlasné stanovisko bylo přijato, taky prodej pozemku Na Julisce. Byly vyhlášeny volby do 
AS ČVUT. J. Šebák apeluje na studenty: Pokud vám není lhostejné dění na ČVUT, tak se 
určitě zapojte. Alespoň tedy pasivně a volte. Zamyslete se, co ten kandidát bude mít na 
starost. Senátoři řeší důležité věci, ideálně aby se člověk o dění zajímal. Explicitně apeluje 
na FD a FEL. 
V AS ČVUT nyní většina studentských senátorů jsou doktorandi, je tam málo magistrů a 0 
bakalářů. 
Řešil se harmonogram dalšího roku 20/21. Byl zvolen zástupce AS do FSP – Michal Farník 
z FJFI, jinak je to nezměněné. Volba náhradníka do rady vysokých škol – čekají na nový 
senát. Souhlasně se vyjádřili ke koupi pozemku pro FBMI za 1 Kč - dobrý nákup, 
aktualizované zásady Studentské grantové soutěže. Schválená akreditace pro Kloknerův 
ústav. 
Co nás čeká příště: Změna Studijního a zkušebního řádu, změna Statutu ČVUT, zvyšování 
kolejného o inflaci. Kategorie ubytovaných - 3 studenti, asi bude samoplátce student jiné 
než veřejné vysoké školy, samoplátci nestudenti budou mít asi vyšší náklady (o 10 %). 
Inflace je na úrovni cca 2,7 %. 
S. Jeřábek: V ceníku zůstanou absolventi do 5 let a skupina 60 studentů za SU. 
J. Šebák: Nasazená stránka AS ČVUT, pro akademickou obec bude k dispozici stream a 
záznam historicky, asi od ledna 2019. Audio a video. Čekají na materiály. 

5 Info z Centrály 
S. Jeřábek: Rezignace J. Kapouna, výjezdní zasedání SU ČVUT, 17. listopadu pokládali jsme 
věnce za studenty ČVUT. Připomíná 3. 12. Vánoční večírek, do konce týdne by měly být lístky. 
V EČ je možnost nakoupit na klub a dát svým členům. Prodiskutuje s centrálou aktivitu 
doktoranda z FA – petiční akce napříč EU s tématem sociální/dostupné bydlení. 
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RSS: Alias by měl být přesměrovaný pro SIN, a na MAS by měl být taky přesměrovaný alias. 
P. Valach: OOU skupinka - byli jsme tam 3, dva za SH a já. Shrnuli jsme, co máme a chceme 
se sejít tento pátek v 18 hodin. Můžete se přidat online. 

J. Rubáš: Jak dopadly další kluby s kamerovým systémem? Měli jste na to čas do 1. 10., tak 
jak jste na tom? Pokud jste na tom nic neudělali, nevadí, napište na oou@su.cvut.cz 

Výročky: Podolí to řeší, MAS to řeší, HK to řeší - mají ji, ale zápis nemají, takže jakoby není 
schválená. 

S. Jeřábek: Příště to zvládnete? 
Asi ano.  

6 Schválení zápisů 
Řeší se minulý zápis v gdocu. 
 
Usnesení 2019-11-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 16/10/2019 ve           
znění zaslaném do konference Parlamentu 15. 11. 2019 po zapracování připomínek.“ 
OHP: 16; 13:0:3 → Usnesení přijato 
 
S. Jeřábek: Pojďme k únorovému zápisu. Ten je bez připomínek.  

 

Usnesení 2019-06-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 6/2/2019 ve           
znění poslaném do konference Parlamentu 18. 6. 2019.“ 
OHP: 11; 7:0:4 → Usnesení přijato 
 
S. Jeřábek: Přejdeme k dalšímu zasedání z dubna. J. Rubáš a R. Volf měli poznámky ke                
gramatice, poznámky přijímám. Zároveň je měním u Malého UZLU text na teambuilding.            
Kdo se ptal Jakuba Valenty (Vzdělání budoucnosti) ohledně ziskovosti? S. Jeřábek mění na             
neznámý přítomný.  
Jsou pochybnosti o slibu gumových medvídků od R. Volfa P. Valachovi. S. Jeřábek to              
maže, protože to pravděpodobně nebylo vyřčeno. S. Jeřábek vygenerovává PDF a posílá            
do konference Parlamentu. J. Rubáš si šel pro notebook, aby to viděl. Posláno.  

 

Usnesení 2019-06-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 9/4/2019 ve           
znění poslaném do konference Parlamentu 20. 6. 2019.“ 
OHP: 11; 8:0:3 → Usnesení přijato 
 

 

Stránka 4 z 9 

mailto:oou@su.cvut.cz


Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
18. 11. 2019 

Fakulta elektrotechnická, Dejvice 

S. Jeřábek: A poslední je z minulého Parlamentu. Je tu překlep ze školy na škodu. 
 
Usnesení 2019-06-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 14/5/2019 ve           
znění poslaném do konference Parlamentu 18. 6. 2019 po změně „vznikla škola“ na             
„vznikla škoda.““ 
OHP: 11; 5:0:6 → Usnesení nepřijato 
 

7 omylem vynecháno z číslování 

8 Přeschválení rozpočtu Centrály na rok 2019 
S. Jeřábek: Částka se nezměnila, přelévání do PR, z účtu centrály je dopláceno minimální 
plnění. Ve fondu prezidenta jsou malé částky - platby za hodně domén. Nemělo by to být v 
provozních nákladech společně s telefony? 

Kupovaly se věnce. Největší položka je tam to, co nezbylo na PR předměty. 

J. Kapoun: Jaké domény? 
SUnijní domény, za subdomény čvut neplatíme. 

J. Rubáš: Je reálná představa, co se bude nakupovat? 

S. Jeřábek: Jedna z položek jsou tašky přes rameno. Bohužel tu není Milan, aby řekl 
podrobněji. Kdyby nebyla vize, tak nepřeschvalujeme. Pravděpodobně také brýle. 

J. Kapoun: Milan hovořil o klíčenkách. 

Řeší se google tabulka rozpočtu. 

Usnesení 2019-11-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje změnu rozpočtu Centrály SU ve znění           
poslaném do konference Parlamentu 18. 11. 2019.” 
OHP: 16; 14:0:2 → Usnesení přijato 

9 Změna stanov Engineers Prague 
A. Příhoda: Mají změnu stanov. Poslali i shrnuté změny, mají nové sídlo na Strahově. Zanesli 
si do stanov, že jsou členy České asociace univerzitního hokeje. Zahrnuli mezi členy 
absolventy. Prodloužili si délku mandátů. Jednatelem je nově i viceprezident, jednat mohou 
samostatně. 

J. Šebák: Mohli jste si nahradit termín klub spolkem. 

A. Příhoda: Mohli no... 
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10 Schválení člena kontrolní komise  

S. Jeřábek je rád, že Radek kandiduje. 

Radek: Studuju magistra na dopravce, byl jsem předseda eFDrive a děkanem Uzlu, dlouho v              
parlamentu.  

J. Kapoun: Co tě k tomu přimělo? 
Lidi z klubu mě přesvědčili. 

V. Huvarová: Proč jsi nekandidoval minule? 
Viděl jsem tři kandidáty, nechtěl jsem vířit vodu. 

J. Hanuš: Máš zkušenosti z kolejního klubu? 
Nemám. 

J. Rubáš: Co si představuješ, že budeš dělat v KK? 
Bavil se s Gurym a Kotherákem a o tom, jaké kontroly by měly proběhnout. 

J. Kapoun: Budete něco podnikat sami od sebe? 
Říkali jsme si, že jednou za měsíc bychom se mohli podívat do klubu. 
J. Rubáš: Potřebnou legislativu sis doufám přečetl. 
Mám ji tu vytištěnou. 

S. Jeřábek: Co, že sis všechno vytiskl? 
Stanovy, volební řád, RSS,... -> všechny interní předpisy. 

J. Šebák: Kde je podle tebe třeba vytvořit novou legislativu v SU? 
V legislativě to podle mě není. 

M. Hošna: Je potřeba něco odbyrokratizovat? 
To spíš byste měli probírat vy. 

J. Rubáš: Co vidíš jako aktuálně největší bolístku? 
Aktivita klubů směrem do SU. Dělá se vše na poslední chvíli, výročky atd. 

J. Kapoun: Mají se vás kluby obávat nebo můžou se s vámi radit? 
Od toho bychom tu spíš měli být, abychom jim pomohli a pak díky tomu panovala dobrá 
nálada v klubech. 
 
J. Rubáš navrhnul tajnou volbu. 
 
Usnesení 2019-11-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje skrutátory pro tajnou volbu ve složení:           
Veronika Huvarová, Alena Brožová, Martin Šťastný, Tomáš Dzuruš a Ondrej Rác.“ 
OHP: 16; 13:0:3 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 2019-11-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT jmenuje Radka Volfa, narozeného 29. 10. 1993,           
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trvalým bydlištěm Pplk. Sochora 980/15, Praha 7 členem kontrolní komise s účinností            
od 21. 11. 2019.“ 
Probíhá tajná volba. 
13:1:1 a 1 neplatný hlas → Usnesení přijato 
Usnesení 2019-11-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje změnu v programu, prohození bodů 11 a            
12.“ 
OHP 16, 16:0:0 → Usnesení přijato 
 

12 Schválení rozšíření Centrály o Ivanu Dvořákovou 
S. Jeřábek Už většinu popsal mailem. 
I. Dvořáková: Studuji doktorát na FSv, SUnii znám už od dob Halise, několikrát jsem              
organizovala ples SU a ples FSv, organizace a komunikace - cítím se v tom silně. Pozvánku                
do CEN jsem přijala ráda. 
J. Kapoun: Proč teď, když předtím ne? 
S. Jeřábek: Akce na začátku semestru neproběhly zrovna nejlépe, Tomáš toho měl hodně,             
Ivča by si to vzala pod křídla. 
A. Příhoda: Je nějaká akce, kterou SU nedělá a kterou bys chtěla dělat? 
Jedna akce by možná byla, ráda bych s kluby rozjela spolupráci. Budu se snažit pomoci, jak                
jen to půjde. 
J. Rubáš: Jakých klubů jsi členem? 
Jen ŠTUK. 
J. Rubáš: Jsi v SU? 
S. Jeřábek: Je nezávislý člen. 
J. Šebák: Ivča pomáhala Centrále od dob Michala Halenky a i v Jožově centrále. Jožo chce                
vyjádřit obdiv k Ivče, že jako vdaná maminka má chuť a čas se věnovat SU. 
I. Dvořáková děkuje. 

J. Rubáš: Budeš mít dostatek času na působení v CEN? 
Budu dělat, co budu moct. 
V. Huvarová: Jak pociťuješ přerod z pomocné síly na manažerku? 
Budu ráda za zkušenosti a nevidím nějaké zásadní problémy. 
V. Huvarová: Jak velký tým jsi doteď vedla? 
10 lidí cca 
J. Kapoun: Nemám o Ivču obavy. 
J. Hanuš: Nechceš si to ještě rozmyslet? 
Nechci. 
V. Huvarová: Potřebujeme všechny projekty, které děláme a nemusíme je třeba dělat? 
Ještě asi veškeré spektrum neznám, tak jsem do něho neprošla. Chci si projít a načíst               
všechny akce. 
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Pozn.: J. Hanuš navrhuje udělat toustobraní, co říkal Honza Mára. 

Usnesení 2019-11-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje centrálu ve složení Stanislav Jeřábek,          
Milan Kurka, Tomáš Pokorný, Jakub Rubáš, Jiří Hanuš, Pavel Valach a Ivana            
Dvořáková.“ 

OHP 16, 13:0:3 → Usnesení přijato 

11 Schválení ekonomické činnosti klubu Čajovna, ochutnávka saké 
D. Krisztof: Poznáme japonskou kulturu, počítáme kolem 14 lidí. Sake je co se alkoholu týče 
ekvivalent dvou piv, máme spočítaný limit konzumace na člověka. Snažili jsme se cenu 
natlačit co nejníž, nula k nule pojde co se týče příjmů a výdajů. 

Možná je špatně hlavička v šabloně. 

J. Hanuš: Kdo bude moct všechno přijít? 
Je to určené pro aktivní v klubu. 

S. Jeřábek se ptá na nějaké finanční věci. 

J. Hanuš: Proč to děláte takhle? Tu EČ, když to děláte takhle pro sebe? 
Martin Vydrýsek bude vědět. 

J. Šebák: Není to jedno, kdo tam přijde? 

Doptáváme se na datum, prý do půlky prosince. 

Usnesení 2019-11-08: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Čajovna na          
akci ochutnávka saké zaslanou do konference parlamentu 18. 11. 2019 v 21:17.“ 
OHP: 16; 11:0:5 → Usnesení přijato 
 

13 Různé 
S. Jeřábek: Máte něco? 

M. Kothera: KoKo by chtěla něco dělat. Zkontrolujte si, že zveřejňujete zápisy nebo usnesení, 
protože když to neuděláte, tak to není platné. Taky se mrkněte na ty kamery. A kdybyste chtěli 
pomoct, tak se na nás můžete obrátit. 

J. Kosina: Co znamená TPPPPPPPP? 
Téměr Povinné PoParlamentní Posezení Přátel Prezidenta Při Pivu. 

J. Rubáš: Je aktuální verze registračních formulářů, čajovna má teď předregistrace přes 
internet. Používáte centralizovaný formulář? 
Všichni dodejte staré a setříděné. Pokud máte zmatky, tak pošlu mail, jak to seřadit a kam to 
doručit. Chtěli jsme to udělat na začátku prázdnin a rádi bychom to zvládli do konce roku. 

I. Dvořáková: K indexu studenta, máme zadaných 85 akcí, některé kluby třeba o tom neví. 
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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
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Fakulta elektrotechnická, Dejvice 

Ráda bych ho v rámci projektového působení zpropagovala. Pokud byste chtěli propagaci 
akce, můžeme ji zařadit do indexu. 

L. Bureš: Skupina křesťanů fungující na Sinkuleho koleji patří ke Křesťanskému klubu? 
Ano. 

 

Konec zasedání 21:58 

Zapisovatel: Jiří Hanuš 

Ověřovatel: Stanislav Jeřábek 
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